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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 1/2017      § 1 - 14 
 

Tid: Tisdagen den 31 januari 2017  kl. 17.30 – 17:54 

Plats: Drätseln, stadshuset 

 

Justerat : 2017-02-02 
 

 

Emilia Bjuggren Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Emilia Bjuggren (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Joseph Zamani (S) 

Jenny Schöldin (S) 

Anders Lindell (MP) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Sophia Granswed (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Alexander Lindholm (S) 

Zekiye Güler Thompson (S) 
Johan Kovaniemi (S)   

Alexandra Sjölin Falk (MP) 

Daniel Gustafsson (MP)  

Mehdi Oguzsoy (V) tjänstgörande ersättare 

Birgitta Persson (M) 

Olof Peterson (M) 
Personalrepresentanter: 

Malin Appelqvist (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Fredrik Månsson (SACO) 

Tjänstemän: 
Marina Högland förvaltningschef, Robert Sköld avdelningschef, Kersti Ruthström 

avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Erik Odenlid nämndsekreterare och Lennart 

Öström administratör 

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Da Silva borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Mia Ternlund (V) 

Andreas Berglöf (M) 

Richard Bengtsson (L) 

Mathias Mellgren Helge (C)  
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§ 13 

Skrivelse angående nyttjandet av konstgräsplaner                                        
Dnr 02.06.01/1253/2016 

 

 
BESLUT 
 

Som svar på skrivelsen hänvisar idrottsnämnden till förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

 

Ärendet 
 

I en skrivelse från Bo Sundin m.fl. (M), Daniele Fava (L), Mikael Valier (KD), Mathias 

Mellgren (C) har följande tre frågor ställts: 

 

1. Varför är inte konstgräsplanerna tillgängliga för bokning under lördagkvällar? 

 

2. Vilka marknadsföringsåtgärder är förvaltningen beredd att genomföra för att få 

planerna uthyrda på lördagkvällar? 

 

3. Hur skulle bokningsläget förändras om samtliga konstgräsplaner hade öppet fram till 

22.00 på lördagkvällar? 

 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Bo Sundin (M) yrkar bifall till alliansens (M), (L), (KD) förslag till beslut enligt följande: 

 

Att vi föreslår att detta även ska omfatta de konstgräsplaner som finns i anslutning till våra 

idrottsanläggningar.  

 

Därutöver anför vi följande: 

Även om antalet konstgräsplaner har byggts ut i en snabb takt så är behovet fortsatt stort och 

fotbollsföreningarna efterfrågar ständigt fler planer.  

Vi tackar för det positiva svaret på vår skrivning och att en försöksperiod nu påbörjas på 

konstgräsplaner med tider 18:00 till 22:00 även på lördagar. 

Vi anser att det är av stor angelägenhet att de fyra timmarna mellan 18 och 22 på lördagarna 

tas med i bokningssystemet efter försöksperioden, som ett tillskott på tider för föreningslivet 

under säsongen.  
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Beslutsgång 
Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och finner att idrottsnämnden 

beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Reservation 

Bo Sundin m.fl. (M), Daniele Fava (L) samt Mikael Valier (KD) reserverar sig mot beslutet 

till förmån för sitt förslag till beslut. 
 

 
 
------------------------------------------------------ 

I Tjänsten Erik Odenlid 
 Nämndsekreterare 


